
Schriftelijke vragen Kees Hagenaars van Natuurlijk Nieuwkoop over woningbouw Diamant-
Tochtpad-Noordeinde - trapveldje 
 
“Hieronder mijn aanvullende vragen op de vragen  die zijn ingediend door SBN met 
betrekking tot woningbouw Diamant-Tochtpad Noordeinde. 
Mijn andere vragen sluiten direct aan bij de vragen die SBN heeft gesteld. 
   

1. In de brief van de inwoners wordt aangegeven dat het trapveld in variant 5 terug is 
gebracht van 1340m2 naar 522m2. Kloppen die afmetingen of heeft het nieuwe 
trapveld/ speelveld een andere omvang, zo ja welke omvang is dat dan precies? 

2. Wat zijn de afmetingen die  nodig zijn om een trapveld daadwerkelijk als trapveld te 
kunnen gebruiken? Zijn daar standaardnormen voor? Zijn daar voorbeelden van in 
andere kernen waar trapvelden zijn aangelegd. 

  
  
Met vriendelijke groet, 
Kees Hagenaars” 
 


